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ZAPISNIKA SA 26. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA 

CRIKVENICE ODRŽANE 

27. studenog 2019. u 18,00 sati 

u prostorijama Gradske vijećnice u Crikvenici, Vinodolska 1 

 

Nazočni članovi Gradskog vijeća: 

TOMISLAV MIOČIĆ           
BORIS BORAS                   
JOSIP FRIŠ   
BERNARD VUKOJA  
PAULO KRMPOTIĆ  
ZDRAVKO PERNAR  
IVANA ŠEVERDIJA 
MATO GAVRAN   
PREDRAG ANTIĆ 
BRANKO KLEKOVIĆ  
MARIO KRUŽIĆ 
DAVORKA VUKELIĆ  
GRACIJAN ČOP 
VLADO STRINAVIĆ  
 
Sjednici nisu nazočni: 
 
SONJA POLONIJO 
EMIN ČAJLAKOVIĆ 
ŽARKO STILIN   
 
 
Sjednici su nazočni: 
 
Predsjednik Uprave Jadran d.d. Crikvenica Goran Fabris, voditeljica  LAGUR-a 

TUNERA Sanja Lerga, gradonačelnik Grada Crikvenice Damir Rukavina, zamjenica 

gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za 

komunalni sustav i zaštitu okoliša Stanka Car, pročelnica Upravnog odjela za financije, 

turizam i gospodarstvo Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za investicije, 

prostorno uređenje i imovinu Vjekoslava Glavan, Tena Peričić – viši stručni suradnik 

za odnose s javnošću, Dubravka Pobor stručna suradnica za pripremu sjednica 

Gradskog vijeća i kolegij, Desiree Pečaver ravnateljica Osnovne škole Zvonka Cara, 

ravnateljica Osnovne škole Vladimira Nazora Deana Čandrlić Zorica, ravnateljica 

Dječjeg vrtića Radost Crikvenica Martina Magaš, ravnateljica Gradske knjižnice i 

čitaonice Irena Krmpotić, ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, 

zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, Sanja Škrgatić ravnateljica Centra 

za kulturu Dr Ivan Kostrenčić, direktor Eko Murvice Lovorko Gržac, Veselko Mutavgjić 
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– član Uprave VIO Vodovod Žrnovnica Crikvenica, Igor Uremović – član Uprave VIO 

Vodovod Žrnovnica Crikvenica, predstavnici medija,  Ivica Šubat - Internet portal 

Crikva.hr, Internet TV - Rade Puhar, Anto Ravlić-INFO Tunera 

Aktualni sat 

Mato Gavran postavlja pitanje koliko se je sredstava povuklo iz Europske unije, što je 

učinjeno i što će se učiniti istim sredstvima. Drugo je pitanje da li Grad Crikvenica misli 

pomoći građanima Albanije koje je zadesio potres. Zamjenica gradonačelnika Ivona 

Matošić Gašparović odgovara da je u postupku provedbe i potpisano 29 ugovora u 

iznosu od 27 miliona kuna.  Za osam i pol milijuna kuna za dnevni boravak za starije i 

nemoćne, Dom prosvjete u Selcima, uređenje i opremanje tržnice u Jadranovu čeka 

se odluka o sufinanciranju. Sredstva aglomeracije su posebno i zajednička su sa 

Gradom Novi Vinodolski. Kada se radi o pomoći za Albaniju Grad će se uključiti. 

Branko Kleković postavlja pitanje vezano za Zakon o komunalnom gospodarstvu 

odnosno kada će Grad ustrojiti evidenciju komunalne infrastrukture i ukoliko je 

ustrojena na koji je to način učinjeno. Drugo pitanje je da li je za aglomeraciju izabran 

izvođač radova. Pročelnica Stanka Car odgovara da je evidencija komunalne 

infrastrukture u Gradu uspostavljena i vodi se zakonom propisano, a na koji je način 

ustrojena dati će se pisani odgovor. Veselko Mutavgjić odgovara  vezano za 

aglomeraciju da smo u fazi pregleda kataloga, te će se u za dva dana donijeti odluka 

o izvođaču radova. 

Paulo Krmpotić pohvaljuje trud koji se ulaže kako bi se prikazao adventski ugođaj u 

Crikvenici. Međutim postavlja pitanje da li se što radi po drugim mjestima. Drugo se 

pitanje odnosi na predio Studenčić u Selcima. Krenuli su radovi pa postavlja pitanje da 

li će naselje dobiti pješački prijelaz preko magistrale i da li će se spojiti sa autobusnom 

stanicom. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da se je 

dosta truda uložilo u pripremu Adventa. Iako nam vrijeme nije bilo naklono djelatnici 

EKO Murvice i Gradske uprave odradili su uspješno sve pripremne radnje. U Selcima 

je postavljena također adventska kućica na trgu. Prema Studenčiću u izgradnji je 

pločnik i obilježiti će se dva pješačka prijelaza. 

Gracian Čop postavlja pitanje kada će započeti radovi u Gundulićevoj ulici odnosno u 

Ulici Pavla Radića u Crikvenici i što se sve planira. Drugo se pitanje odnosi na viber 

aplikaciju EKO Murvice koja je predstavljena u Barceloni, odnosno da li slijede noviteti 

aplikacije i kakvi. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da u Gundulićevoj ulici za 

tjedan dana počinju radovi: radovi će biti započeti od zida kod vatrogasnog doma i 

kreću redom sve do spoja ulice Pavla Radića sa Tomislavovom ulicom. Radovi će se 

izvoditi po etapama. Do sezone se planiraju završiti radovi do spoja sa Ulicom Sad. 

Prometna regulacija prilagođavati će se  svakom pojedinačnom segmentu. Radovi se 

izvode na oborinskoj odvodnji i na uređenju ulica. Direktor EKO MURVICE Lovorko 

Gržac naglašava kako je aplikacija za kupovanje karte za parking predstavljena u 

Barceloni. Isto je prvenstveno prezentirano kako bi se turistima olakšalo plaćanje 

parkinga, a uskoro će moći i građani koristiti istu aplikaciju pa čak i putem kreditnih 

kartica. Budućnost je da isto postane aplikacija Grada Crikvenice. 

Predrag Antić postavlja pitanje vezano za obećanje koje je dao gradonačelnik da će 

se kod Hrvatskog narodnog doma u Dramlju graditi kuglana. Pita da li se rješava otkup 
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zemljišta za pristupnu cestu. Drugo je pitanje za  koje traži pisani odgovor a odnosi se 

na broj zaposlenih u EKO Murvici: Koji je točan broj zaposlenih u EKO Murvici po 

mjesecima za 2018. i 2019. godinu, te koliko po radnim jedinicama. Nadalje koliki je 

broj zaposlenika na određeno odnosno na neodređeno vrijeme. Nadalje koliko se do 

kraja godine planira otpustiti zaposlenika ili im ne produžiti ugovor o radu. Zamjenica 

gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da otkup zemljišta za kuglanu ide 

iduću godinu a onda slijedi kuglana. Direktor EKO Murvice Lovorko Gržac odgovara 

da otpuštanja ljudi koji imaju važeće ugovore neće biti, međutim kada prestaje potreba 

za poslom prestaje i radni odnos. 

Mario Kružić postavlja sljedeća pitanja: što je sa prostorom od 100 m2 na Židinama 

na kojem se odlaže otpad, komunalni redari odlaze na teren napišu zapisnik i na tome 

sve ostaje. Kakva je rentabilnost poslovanja najma pauka i što je sa uvođenjem pauka 

od strane KTD Murvice. Stanje krova gradske sportske dvorane je zabrinjavajuće. Krov 

prokišnjava i na posljednjoj rukometnoj utakmici bilo je nekoliko prekida da bi se parket 

obrisao. Četvrto pitanje je koji je tijek projekta Lungo mare – Rijeka – europska 

prijestolnica kulture u kojem  Grad  uz ostale financijski sudjeluje sa stotinu osamdeset 

tisuća kuna. Radi se o spomeniku crikveničkog gostoprimstva, postavljanju kipa -žene 

koja je nosila sol a biti će postavljena na mjestu današnjeg vodoskoka na ulazu u 

gradsku plažu. Pročelnica Car Stanka za prvo pitanje vezano za odlaganje otpada na 

Žimideru odgovara da je primljeno na znanje i da će se po istom postupiti. Direktor 

EKO Murvice Lovorko Gržac odgovara da je prisutan problem kod upošljavanja pauka 

odnosno da se na raspisani natječaj nije nitko javio jer ne ispunjava uvjete. Ići će se  

ranije u raspisivanje natječaja i to sa dužim periodom ili pak riješiti problem pauka 

vlastitim snagama. Za popravak krova na dvorani naglašava da je potrebno oko 23 

tisuće eura što je pozamašna svota. Pokušat će se druge godine izdvojiti veća sredstva 

a do tada će se izvanrednim manjim popravcima rješavati prokišnjavanje krova. 

Pročelnica Jasminka Citković odgovara da u EPK  Grad sudjeluje u dva programska 

pravca – Lungo mare i 27 susjeda. Oba su pri završetku. Projekt Lungo mare je izrađen 

i u postupku je faza odlučivanja. Od 27 susjeda dobili smo za susjeda Luxemburg i 

danas su upravo naši predstavnici u Luxemburgu. Mario Kružić nije zadovoljan 

odgovorom naglašavajući da je na području Županije bilo ukupno 10 projekata i 9 ih je 

uspješno došlo u završnu fazu osim projekta u Crikvenici, te moli ozbiljniji pristup 

istome. 

Zdravko Pernar upozorava na učestalo odlaganje smeća u ulicama Pavla Radića i 

Zvonimirovoj ulici. Napominje da se nedjeljom ne naplaćuje parking ispred robne kuće 

a da ljudi to ne znaju jer je rampa spuštena, pa predlaže da se na vidljivom mjestu 

stavi obavijest. Pročelnica Stanka Car odgovara da će se sa EKO Murvicom izvršiti 

analiza odlaganja smeća u navedenim ulicama. Uskoro se uvodi i video nadzor javnih 

površina , a jedna od lokacija je kod crkve Sv. Antona. 
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Nakon prozivke od strane Dubravke Pobor predsjednik je utvrdio da je na 

sjednici nazočno 13 vijećnika, dok je Davorka Vukelić stigla naknadno prilikom 

razmatranja 2. točke dnevnog reda. 

 

    D n e v n i   r e d : 

1. Verifikacija Zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice 
2. Izvještaj o poslovanju EKO Murvica d.o.o. Crikvenica  
3. Izvještaj o poslovanju LAGUR-a Tunera  
4. Izvještaj o poslovanju Društva Jadran d.d.  
5. Prijedlog  II. izmjene  Odluke o postupku, kriterijima i načinu ocjenjivanja 

službenika i namještenika gradske uprave Grada Crikvenice  
6. Prijedlog  Analize stanja sustava civilne zaštite na području grada Crikvenice  u 

2018. i 2019. godini  
7. Prijedlog  godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite  na području grada 

Crikvenice  za 2020. godinu  
8. Prijedlog Godišnjeg plana  davanja koncesija za 2020. godinu  
9. Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Crikvenice za 2018. godinu – novi mandat  

10. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Grada Crikvenice  
 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 

 
TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća 

Grada Crikvenice 

Vijećnici su sa 

13 glasova ZA 

0 glasova PROTIV 

0 suzdržanih glasova 

donijeli slijedeći 

 

Z a k l j u č a k 

Verificira se Zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 

 

TOČKA 2. Izvještaj o poslovanju EKO Murvica d.o.o. Crikvenica  

Izvještaj je podnio direktor Lovorko Gržac. 

U raspravi su sudjelovali Mario Kružić, Branko Kleković, Zdravko Pernar. 

Vijećnici su primili se na znanje Izvještaj o poslovanju EKO Murvica d.o.o. Crikvenica. 
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TOČKA 3. Izvještaj o poslovanju LAGUR-a Tunera  

Izvještaj je podnijela voditeljica LAGUR-a Tunera Sanja Lerga. 

Vijećnici su primili  na znanje Izvještaj o poslovanju LAGUR-a Tunera. 

 

TOČKA 4. Izvještaj o poslovanju Društva Jadran d.d.  

Izvještaj je podnio predsjednik Uprave Društva Goran Fabris. 

Vijećnici su primili na znanje Izvještaj o poslovanju Društva Jadran d.d.Crikvenica. 

 

TOČKA 5. Prijedlog  II. izmjene  Odluke o postupku, kriterijima i 

načinu ocjenjivanja službenika i namještenika gradske uprave Grada 

Crikvenice  

Prijedlog odluke obrazložila je zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović. 

U raspravi je sudjelovao Mario Kružić.  

Vijećnici su sa 

13 glasova ZA 

0 glasova PROTIV 

0 suzdržanih glasova 

prihvatili Prijedlog i donijeli 

 

II. izmjene  Odluke o postupku, kriterijima i načinu ocjenjivanja službenika i 

namještenika u gradskoj upravi Grada Crikvenice  

(tekst II. izmjene Odluke KLASA:023-01/19-01/21,URBROJ:2107/01-04/05-19-6 

prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio). 

 

TOČKA 6. Prijedlog  Analize stanja sustava civilne zaštite na 

području Grada Crikvenice  u 2018. i 2019. godini  

Prijedlog odluke obrazložila je zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović. 

Vijećnici su sa 

14 glasova ZA 

0 glasova PROTIV 

0 SUZDRŽANIH glasova 

prihvatili Prijedlog i donijeli 
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Analizu stanja 

sustava civilne zaštite na području Grada Crikvenice  u 2018. i 2019. godini . 

(tekst Analize stanja KLASA:810-01/19-01/11,URBROJ:2107/01-06/02-19-4 prileži 

zapisniku i čini njegov sastavni dio). 

 

TOČKA 7. Prijedlog  godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite  

na području grada Crikvenice  za 2020. godinu  

Prijedlog odluke obrazložila je zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović. 

U raspravi su sudjelovali Branko Kleković i Mario Kružić. 

Vijećnici su sa 

14 glasova ZA 

0 glasova PROTIV 

0 SUZDRŽANIH glasova 

prihvatili Prijedlog i donijeli 

 

Godišnji plan  

razvoja sustava civilne zaštite  na području grada Crikvenice  za 2020. godinu  

(tekst Godišnjeg plana KLASA:810-01/19-01/12,URBROJ:2107/01-06/02-19-4 prileži 

zapisniku i čini njegov sastavni dio). 

 

TOČKA 8. Prijedlog Godišnjeg plana  davanja koncesija za 2020. 

godinu  

Prijedlog odluke obrazložila je zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović. 

U raspravi je sudjelovao Mario Kružić 

Vijećnici su sa 

10 glasova ZA 

1 glasova PROTIV 

6 SUZDRŽANIH glasova 

prihvatili Prijedlog i donijeli 

 

Zaključak 

1. Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća Godišnji plan  davanja koncesija za 
2020. godinu 

2. Godišnji plan davanja koncesija za 2020. godinu KLASA: 363-01/19-01/340 
URBROJ: 2107/01-04/11-19-4 sastavni je dio ovog Zaključaka i objavit će se u 

Službenim novinama Grada Crikvenice. 
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(tekst Zaključka KLASA:363-01/19-01/340,URBROJ:2107/01-04/11-19-5 prileži 

zapisniku i čini njegov sastavni dio). 

 

TOČKA 9. Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Crikvenice za 2018. 

godinu – novi mandat  

Izvješće je podnio zamjenik predsjednika Savjeta mladih Toni Pelić. 

Vijećnici su . Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Crikvenice za 2018. godinu primili 

na znanje. 

 

TOČKA 10. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

porezima Grada Crikvenice 

 Prijedlog odluke obrazložila je zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović. 

U raspravi je sudjelovala Davorka Vukelić.  

Vijećnici su sa 

9 glasova ZA 

4 glasa PROTIV 

1 SUZDRŽAN glas 

prihvatili Prijedlog i donijeli 

 

O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Grada Crikvenice 

(tekst Odluke KLASA:410-01/19-01/02,URBROJ:2107/01-05/01-19-4 prileži zapisniku 

i čini njegov sastavni dio). 

 

Dovršeno u 20,00 sati. 

Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu                             Josip Friš,mag.ing.el. 
        Dubravka Pobor                    


